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ANNOTATION
Zhang Liang 
China's strategy for tourism development in the context of implementation of the Belt and Road Initiative
1. The structure and scope of the master's thesis.
The master's thesis consists of a general description of the work in 2 languages: Russian and English, a table of contents, an introduction, three chapters, a conclusion, a list of used sources and literature. The total volume of the dissertation is 70 pages. The list of used sources and literature takes up 5 pages and includes 51 items. 
2. List of keywords.
PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA, TOURISM, BELT AND ROAD INITIATIVE, REPUBLIC OF BELARUS, BILATERAL RELATIONS, POLITICAL RELATIONS, ECONOMIC RELATIONS, INTERNATIONAL COOPERATION.
3. The text of the abstract.
The object of the study is China's policy for the development of international tourism. 
The subject of the research is China's strategy for tourism development within the framework of the implementation of the Belt and Road Initiative.
The purpose of the study is to identify the features of China's strategy for tourism development within the framework of the implementation of the Belt and Road Initiative.
Research methods – comparative research method, qualitative analysis method, historical-retrospective method, scenario method.
Results and their novelty. The study is one of the first in Belarusian science to systematically study China's strategy for developing tourism within the framework of the Belt and Road Initiative. 
Reliability of materials and results of the master's thesis. The materials used and the results of the dissertation research are reliable. The work was done independently.
Recommendations for using the results of the work. The results of the work can be used to continue the study of China's strategy for tourism development within the framework of the implementation of the Belt and Road Initiative, in the preparation of monographs and textbooks, as well as in the framework of lecture courses at the Belarusian State University.
[bookmark: _GoBack]АННОТАЦИЯ
Чжан Лян
Стратегия Китая по развитию туризма в контексте реализации инициативы «Один пояс – один путь»
1. Структура и объем магистерской диссертации.
Магистерская диссертация состоит из общей характеристики работы на 2 языках: русском и английском, оглавления, введения, трёх глав, заключения, списка использованных источников и литературы. Общий объём диссертации − 70 страниц. Список использованных источников и литературы занимает 5 страниц и включает 51 позицию. 
2. Перечень ключевых слов.
КИТАЙСКАЯ НАРОДНАЯ РЕСПУБЛИКА, ТУРИЗМ, ИНИЦИАТИВА «ОДИН ПОЯС – ОДИН ПУТЬ», РЕСПУБЛИКА БЕЛАРУСЬ, ДВУСТОРОННИЕ ОТНОШЕНИЯ, ПОЛИТИЧЕСКИЕ ОТНОШЕНИЯ, ЭКОНОМИЧЕСКИЕ ОТНОШЕНИЯ, МЕЖДУНАРОДНОЕ СОТРУДНИЧЕСТВО.
3. Текст реферата.
Объект исследования – политика Китая по развитию международного туризма.
Предмет исследования – стратегия Китая по развитию туризма в рамках реализации инициативы «Один пояс – один путь». 
Цель исследования – выявить особенности стратегии Китая по развитию туризма в рамках реализации инициативы «Один пояс – один путь».
Методы исследования – метод сравнительного анализа, метод качественного анализа, историко-ретроспективный метод, метод сценариев.
Результаты и их новизна. Исследование является одним из первых в белорусской науке системным изучением стратегии Китая по развитию туризма в рамках реализации инициативы «Один пояс – один путь». 
Достоверность материалов и результатов магистерской диссертации. Использованные материалы и результаты диссертационного исследования являются достоверными. Работа выполнена самостоятельно.
Рекомендации по использованию результатов работы. Итоги работы могут быть использованы для продолжения исследования стратегии Китая по развитию туризма в рамках реализации инициативы «Один пояс – один путь», при подготовке монографий и учебников, а также в рамках курсов лекций в Белорусском государственном университете. 

